

طلبتنا الأحباء وأولياء الأمور الأعزاء – الصفوف (٦-٨)،

ينظم معهد غوته في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا حدث "story slam" على الفيسبوك. ندعو رواة القصص – من الشباب والبالغين، المحترفين والمبتدئين - من جميع أنحاء منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا لإرسال مقاطع الفيديو الخاصة بهم حول موضوع "كيف يمكننا جعل العالم مكانًا أفضل". نحن نقبل جميع القصص حول موضوع الاستدامة من جوانبها المختلفة، مثل حماية المناخ والبيئة، والقضاء على الفقر وتحسين رفاهية الإنسان، وغيرها من المواضيع ذات الصلة. خاصة بالنسبة لرواة القصص الناشئين، إنها فرصة فريدة للظهور وتبسيط الضوء على هذا الموضوع من وجهات نظر مختلفة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. سنكون ممتنين جدًا إذا قمتم بمشاركة هذه المعلومات مع شركائكم ومع المهتمين. وفيما يلي تفاصيل الحدث

- **الموضوع:** "كيف يمكننا جعل العالم مكانًا أفضل".
- **طريقة المشاركة:** يُطلب من المشاركين التقديم عن طريق إرسال قصتهم إلى stories@goethe.de على هيئة فيديو بسيط تم إعداده بواسطة هاتف الجوال الخاص، يتراوح طوله ما بين دقيقة واحدة إلى ٥ دقائق. يجب أن يتضمن الفيديو مقدمة قصيرة عن المشارك (الاسم، البلد).
- **لغة المشاركة:** العربية (أي لهجة) أو الإنجليزية.
- **آخر موعد للتقديم:** ١٥ أكتوبر/٢٣-٢٠٢٣م
- **الحدث:** حدث مباشر على فيسبوك سيقام في نهاية نوفمبر.
- **الجائزة:** الفائز سيحصل على جهاز آيباد وجلسة تسجيل صوتية أو فيديو احترافي.

يمكنكم التواصل مع المعلمة لمى الصاوي في حال وجود أي استفسار: I.sawi@nos.edu.jo

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

Dear Students & Parents- Grades (6-8),

The Goethe-Institut in the MENA region is organizing a hybrid Story Slam event. We are asking storytellers - young and old, professionals and beginners - from all over the region to send us their videos on the topic **"How we can make the world a better place"**. We accept all stories on the topic of **sustainability** in its different aspects, such as climate and environment protection, ending poverty and improving human well-being, and more. Especially for emerging storytellers, it is a unique opportunity for visibility and to highlight this topic from different perspectives in the MENA region. **We would be very grateful if you could share the information with those in your network for whom this may be of interest.**

Here are the key facts:

- **Topic:** "How we can make the world a better place".
- **Format:** Participants are asked to apply by sending their story to stories@goethe.de as a simple self-made mobile phone video, 1 to 5 minutes long. They should include a short introduction of themselves (name, country).
- **Languages:** Arabic (any dialect) or English.
- **Deadline for applications:** 15 October 2023.
- **Event:** Facebook Live event that will take place at the end of November.
- **Price:** The winner gets an iPad and a professional audio or video recording session.

In case of any inquiries, please contact Ms. Lama Al Sawi: I.sawi@nos.edu.jo